
Делегат Халид Гењац поставио је два делегатска питања: 

Прво питање упућено Савјету министара Босне и Херцеговине гласи: 

„Шта је Савјет министара предузео да се именује састав филијала Канцеларије за 

разматрање жалби у Мостару и Бањалуци, да се одреди њихова мјесна надлежност и 

обезбиједе остали неопходни услови за њихов рад? 

Ко ће одговарати за материјалне штете које ће настати због тога што већ седам мјесеци 

нико у БиХ не рјешава жалбе у предметима тендера јавних набавки чија вриједност 

прелази 800.000 КМ?“ 

 

Друго питање упућено Централној изборној комисији БиХ гласи: 

 

„Који су разлози одустајања Централне изборне комисије од траженог и на бесплатно 

коришћење добијеног простора у бившој касарни 'Сафет Зајко' за потребе Главног 

центра за бројање и складиштење изборног материјала? Због чега је ЦИК за ту намјену 

одабрао простор који према налазу тендерске комисије не испуњава услове тендера а 

истовремено ће се морати плаћати висока цијена за његово коришћење? Да ли је тачно 

да је ЦИК одабрао простор који је у тендерској документацији пријављен на адреси на  

којој не постоји никакав пословни простор? 

Да ли је Централна изборна комисија припремила тендер и када ће бити објављен 

тендер за набавку папира за штампање гласачких листића?“ 

 


